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Ženy Litic dále bojují o play off v hale 

Tým plzeňských žen po návartu do nejvyšší halové soutěže v zimní variantě pozemního hokeje stále sní svůj 

sen o účasti v závěrečném Final four. Taktika jednoho vítězství ze dvou utkání v hracím dvojkole jim zatím 

nad míru vychází. Samozřejmě by litické ženy nepohrdly šesti body, ale ty hlavní boje o plnou porci bodů je 

budou čekat až po Novém roce. Postupně se potkají s Pragou, Rakovníkem, Hradcem a Hostivaří. Tyto zápasy 

rozhodnou, kdo se připojí k téměř jisté Slavii k účasti v play off. 

Extraliga ženy 

HC Hostivař - Plzeň Litice 4:8 (2:2) 

Góly: Keberdlová 3x, Duchková L. 3x, Tušlová a Jelenová 

Sestava: Bystřická, Dolívková, Duchková L., Jelenová, Keberdlová, Kožíšková, Morová, Průchová, Tušlová 

"Povinné" vítězství s pražskou Hostivaří pro další myšlenky na play off se plzeňskému týmu vydařilo. Nicméně 

dle průběhu zápasu to nebylo nic jednoduchého. " Začátek nám nevyšel střelecky. I když děvčata měla více 

ze hry, tak po první čtvrtině prohrávala 0:2. Nastavené tempo jsme, ale naštěstí, udržely po celý zápas a 

nakonec jsme poměrně jasným výsledkem zaslouženě vyhrály", komentuje průběh duelu druhý litický kouč 

Petr Hošek. 

Plzeň Litice - SK Slavia Praha 2:9 (0:1) 

Góly: Dolívková a Kožíšková 

Sestava: Bystřická, Dolívková, Duchková L., Jelenová, Keberdlová, Kožíšková, Morová, Průchová, Tušlová 

První zápas s hegemonem soutěže pražskou Slávií prohrála děvčata z Plzně těsným rozdílem, kdy dokonce v 

utkání i vedla. Druhý vzájemný duel pro ně již tak úspěšný nebyl. "Druhý zápas dne měl ještě větší tempo než 

první. Holky odmakaly na 100% první polovinu a držely jsme se Slavií opět krok. Bohužel ve druhém poločase 

jsme odešly fyzicky a pro Slavii to tak byl jednoduchý poločas. I přes veškerou snahu nám soupeř odskočil a 

dotáhnout se výsledek už nepovedlo. Zaslouženě jsme vstřelily dva čestné góly, což se může ve finálním 

sčítání hodit", opět doplnil pohled na hru Petr Hošek. 



 

 

Kuzmova  glosa:  

 

Akce „přijď na pivo s Kuzmou“se vydařila…….byl to  úžasný večer……… v takové 

krásné společnosti!!! Dík za dary (schovával jsem je celé odpoledne),ale 

největším darem pro mě byla Vaše účast na mých narozeninách. Ještě jednou 

DÍK! 

 



 

 
 

 

Novoroční fotbálek 

Na Nový rok se sešlo 22 sportovců všech věkových kategorií na tradiční akci na našem hřišti, aby zahájili ve 

sportovních duchu nový rok 2023!  

 



 

 

 

 


